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SOBRE PROPOSTES QUE JA ESTAN FETES O SÓN INVIABLES

PSOE

- Campanyes d'alimentació saludable: ja s'estan duent a terme a través de la
infermera escolar i activitats extraescolars.

- Prevenció de malalties de transmissió sexual: ja s'estan portant a terme a
través de la infermera escolar i la naturadora.

- Augmentar els controls de la salubritat: estan fent-se els que ens marquen les
normatives supramunicipals.

- Consell de cultura: feia moltes legislatures que no estava tan actiu el consell
de cultura. Altra cosa és que els regidors de l'oposició hagen acudit molt poc o
de cap de manera. Alguns temes que s'han aprovat al Consell de Cultura al
llarg de la legislatura són, per exemple: el canvi de nom de la Pista, quin
equipament es necessitava a La Pista, fer els pluvials de la plaça de l'amistat,
fer visites d'obra a La Pista mentre la rehabilitaven...)

- Contacte estret amb la Macma: pocs contactes més estrets hi poden haver
quan Pedreguer té la vicepresidència de l'entitat, es fan juntes periòdiques, es
proposen i acorden projectes, s'elaboren pressupostos... però sembla ser que
no s'ha parat molta atenció a les comissions informatives al llarg de la
legislatura.

- Accés a “La Pista” pel Mestre Serrano: no es pot habilitar eixa entrada perquè
1er: no compleix els requisits (tamany de la vorera, pendent de l’escaló..) per a
fer-la accessible per eixe carrer i 2on: es va acordar (també al Consell de
Cultura) que es segregaria l'entrada per a facilitar l'accés a La Pista i no
interferir en l'entrada de la finca a fi de molestar el menys possible al veïnat.

- Reurbanitzar el nucli urbà: suposem que es refereixen a la possible
peatonalització del centre. Ja està en marxa, amb el concurs de projectes de
peatonalització junt a la col·laboració amb el col·legi d'arquitectes.

- Millorar l'accessibilitat: ja està previst amb el pla d’accessibilitat que es durà a
terme.

- Reforç de la Massma i augment de partides socials: saben vostès com
funciona la Massma? En els últims 4 anys, sols l'aportació a la Massma ha
passat 79.883.25€ el 2019 a vora 100.000€ el 2023. A més, a banda de tots
exios diners, també s’han destinat 147.870.56€ que han anat destinats a 6
persones que han treballat en atenció domiciliària.
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- Recuperar l'antic local de persones jubilades: Gràcies a la donació dels
germans Comes, les persones jubilades ara disposen d’un local modern amb
550 metres quadrats utilitzables, que compta amb una cafeteria en la planta
baixa de l'edifici (seu de l'antiga banca), mantenint el pati que connecta amb la
Plaça de l'Amistat; una sala multifuncional i un espai de despatx (on es trobava
la vivenda familiar); i una altra sala multifuncional en el segon pis (on hi estava
la cambra). Com ja s'ha explicat, l'immoble té un accés privilegiat a la plaça de
l'Amistat, el que permet a la gent major fer activitats a l'aire lliure i pel que s’ha
de treballar és per a dinamitzar aquesta seu i que puguen dur a terme els actes
que hi desitgen. D’altra banda, què fem de la MASSMA i altres activitats que ja
ocupen (i ocupaven) l’antic local de persones jubilades?

- Estimular paper actiu persones grans: ja s'està fent a través de les activitats
intergeneracionals de joventut i els tallers de Ment Activa. La previsió és
augmentar-les i així acomplir un dels objectius que marca la UNESCO, junt
amb el diàleg intergeneracional, per aconseguir la categoria de poble educador.

- Reduir taxes Escoleta Infantil (que no guarderia): a maig del 2021 es va
canviar el sistema de pagament de l'Escoleta Infantil. Es va passar de pagar
una tarifa plana per a tot l'alumnat amb independència de la renta, a un sistema
de taxes progressiu. Ara, es paga en funció dels ingressos de cada família
basat en els principis de justícia social. Actualment sols es paga d'1-2 anys. La
resta no es paga. A més ja està demanada a la Conselleria l'aula de 0-2 anys.

- Sistema de participació Consell Escolar: l'Ajuntament ja forma part del
Consells Escolar, de fet, per exemple, allí s'han acordat el què es vol incloure
dins dels projectes dels Plans Edificants, i al Consell Escolar Municipal també,
per exemple, incloure als serveis socials o crear la comissió d'absentisme. Però
com que no s'ha assistit molt o de cap manera per part de l'oposició, tal volta
per això no s'han enterat.

- Promoure activitats extraescolars als col·legis: sembla que tampoc s'han
enterat a les comissions informatives. Perquè des de fa anys estan realitzant-se
les activitats extraescolars a tots els col·legis dels municipis. És més, a l’inici de
la legislatura es destinaven 37.854’54€ a activitats extraescolars, i hem acabat
la legislatura dedicant-ne 46.352’40€ (+ d’un 20% més).

- Reducció de Taxes RSU: la llei 7/2022 del 8 d'abril del govern central, del
Psoe, estableix que el 2025 les taxes municipals de RSU no podran ser
deficitàries. Estaria bé veure com volen baixar dites taxes, incomplint la llei que
vostès mateixos han aprovat.

- Creació del parc públic d'habitatge: ja està engegat. De fet, el 2022 es va
adquirir el primer pis per al parc públic d'habitatge de Pedreguer.

mailto:pedreguer@compromis.net


pedreguer.compromis.net

pedreguer@compromis.net

facebook.com/CompromisPedr
eguer @CompromisPDGR

- Millora dels parcs infantils: ja s'han anat millorant al llarg de la legislatura amb
la pintura dels elements i el recanvi del cautxú dels mateixos, per exemple.

- Facilitar espais per a activitats culturals: ja s'està fent, com per exemple amb
la dinamització del Parc del Patronat i la Plaça de l'Amistat.

- Crear Consell Infància i Joventut: els tràmits estan engegats, a l’igual que el
Clia, amb les tècniques de joventut i el gabinet psicopedagògic per tal
d'acomplir amb els criteris de la UNESCO de ciutats educadores.

- Crear projectes que fomenten la innovació juvenil: ja s'està fent, tant a l'IES
com a espais municipals (com el Thinkers per exemple), a través de les
tècniques de joventut que desenvolupen el Pla Local de Joventut, que no va
comptar amb el suport de l’oposició.

- Oficina de Turisme al Repès: ja està inclosa al projecte de la rehabilitació de
la Musical.

- Impulsar comerç local: Aquest govern, ha donat, al llarg de la legislatura, la
quantitat de 605.968,53€ sols per pal·liar els efectes provocats per la pandèmia
i més de 900.000€ en 4 anys per tal de promocionar i fomentar el teixit
comercial de Pedreguer.

- Proximitat entre ajuntament i veïnat: tota la ciutadania té contacte directe amb
el govern perquè els correus estan a la disposició del poble.

- Incrementar punts aportació i obrir-los: en primer lloc açò va en contra de la
metodologia de recollida PaP perquè agreujarà els resultats i, a més, el que es
tracta és d'eliminar l'anonimat, no de donar barra lliure per a que es gestionen
mal els residus. Des de l’oposició, bona part d’aquesta legislatura s’ha centrat
en la crítica del cost que suposa la recollida de RSU i la neteja viària, però ara
fan propostes que, en cas d'anar endavant, suposarien un augment d’aquesta
despesa. (Sempre que no aconseguisquen vostès convèncer a l’empresa que
faça eixe treball extra debades).

- Igualtat: ací hi ha un xicotet resum sobre un tema en què durant aquests 8
anys ens hem involucrat de valent, que mai és suficient. Multiplicant per 30
(TRENTA), des que tenim les competències en la matèria, els diners destinats
a Igualtat, assumint les delegacions d'Igualtat des d'Alcaldia, cosa que ha fet
que tots els departaments s'hi involucren de valent, contractant una tècnica
d'igualtat i creant eixa plaça en la plantilla de personal
https://www.facebook.com/sergi.ferrusperis/posts/pfbid0L58PuEq6vtzMK8Lb7ix
xp6FpAghPf7fU2thsoEfQhxh1w2ncxtUdFo7HGsbEQm1Vl

- Crear una ordenança municipal per abolir la prostitució: De 542 municipis al
País Valencià, sols l’han aprovada 10. Entre altres coses perquè cal una norma
de rang superior (estatal) que l’empare i, a dia de hui, el govern del Psoe no té
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cap intenció d’aprovar-la. En cas d’haver-la, a Pedreguer ja existiria dita
ordenança.

- Crear la comunitat energètica local: ja està creada i en funcionament.

- Revitalitzar els horts urbans: ja està fent-se. Es van tornar a posar en marxa a
l'inici de la legislatura, ha sofrit un augment d'usuaris i, a més a més, també
s'estan dinamitzant amb l'IES Pedreguer.

PP

- Rotonda entre avinguda Andreu Pons i connexió amb Ausiàs March: ja està
previst al pla general a més que les competències de carreteres no depenen de
l’Ajuntament.

- Adequació pàrquing Av. Augusto Villalonga: la parcel·la no és propietat
municipal i no està estipulat al conveni de cessió a l'Ajuntament.

- Aparcament C/Major: No es pot dur a terme. La ubicació que proposen té una
casa de finals del S.XIX, fitxada al catàleg del Pla General (fitxa 95) on el
principal element a conservar és la façana en la seua totalitat.

- Bonificació 100% guals: Saben què és un gual i com funciona? Es paga pel
dret a creuar la vorera amb el vehicle i es paga en funció dels metres que es
disposen.

- Construcció Camp futbol: El lloc on proposen no és sòl dotacional esportiu, és
sòl industrial. A més ni plantegen fer vestidors, que les persones arriben
canviades de casa i que en acabar no es pugen dutxar. A més, dur endavant
aquest camp significaria, acabar amb els horts urbans, una mostra més del
suport que donen vostès a l’agricultura local.

- Construcció de pistes de pàdel al costat de la piscina: sembla que en aquest
aspecte tampoc han parat massa atenció a les comissions informatives. Perquè
si hagueren tingut un poc d'interès sabrien que en eixa ubicació està planificat
l’asfaltat del pàrquing dins de la subvenció del IVACE i d’acord amb la EGM del
polígon.

- Les seues propostes en matèria esportiva estan plenes d’incoherències.

Per una banda diuen que fomentaran l’esport en Pedreguer. Un poble de poc
més de 8.000 hab. i que ha comptat aquesta temporada 22/23 amb 7 AEM
diferents, de les quals hem tingut 504 usuaris de totes les edats (a partir dels
16 anys); hem tingut 11 EEM diferents, amb un total de 600 alumnes, i 34
equips, entre ells el de futbol femení, de nova creació.
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El últims dos anys, després de la pandèmia hem augmentat un 28% els usuaris
de les AEM i un 31% els alumnes de les EEM, tot i haver passat una situació
molt difícil causada per la Covid-19.

Tenim al nostre poble 13 clubs i entitats esportives als quals subvencionem i
patrocinem esportistes locals i esdeveniment esportius. Al llarg d’estos 4 anys
les subvencions a entitats esportives sense lucre han augmentat un 70%.

- Local assajos associacions: estan engegats els projectes de rehabilitació de
La Musical i l'antiga escoleta que es destinaran a associacions municipals.

- Millora i condicionament biblioteca: la previsió és traslladar-la al centre de
salut actual, una vegada construït el nou, i dotar-la amb una aula d'estudi
moderna.

- Reubicació policia local: la Policia Local ara té un lloc digne i modern on estar,
on caben tots i complint amb les normatives que indiquen que les comissaries
han de tindre un accés a les vies principals ràpid i fàcil.

- Recollida diària d'orgànic: El principal objectiu de la implantació del PaP és
aconseguir una participació generalitzada en la separació en origen i en la
recollida selectiva que permitisca la recollida de material amb més qualitat i, al
mateix temps, la reducció en la generació de residus domèstics. És a dir: que
un augment de freqüència en la recollida de qualsevol de les fraccions va en
detriment d’un dels objectius principals d’aquest sistema.

- Augment neteja viària: amb el nou contracte ja s'ha augmentat la neteja. Amb
més personal, més recursos i més temps destinats a aquesta tasca. Amb el
nou contracte, s’han contractat 11 persones més (és a dir, que s’ha generat
treball) destinades a la recollida de RSU i la neteja viària.

- Foment habitatge lloguer social: ja està engegat. De fet, el 2022 es va adquirir
el primer habitatge per al parc públic d'habitatge de Pedreguer.

- Escola infantil gratuïta: a maig del 2021 es va canviar el sistema de pagament
de l'Escoleta Infantil. Es va passar de pagar una tarifa plana per a tot l'alumnat
amb independència de la renta, a un sistema de taxes progressiu. Es paga en
funció dels ingressos de cada família basat en els principis de justícia social.
Actualment sols es paga d'1-2 anys. La resta no es paga. A més està
demanada a la Conselleria l'aula de 0-2 anys.

- Ampliació residència: ja està previst, junt amb la creació d’una nova
residència de diversitat funcional, i engegat l'avantprojecte. L’ampliació i la nova
residència de diversitat funcional està inclosa al Pla d'infraestructura Social de
la Generalitat.
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- Foment del comerç local: tornem a repetir que és una proposta molt genèrica,
sense entrar en matèria i que també s'està fent. Aquest govern, ha donat al
llarg de la legislatura la quantitat de 605.968,53€ per tal d’ajudar a paliar els
efectes de la pandèmia i les conseqüències de la guerra d’Ucraïna..

Moltes d’aquestes propostes que porten al seu programa el Psoe i el PP ja
estan fent-se o estan a punt d’estar enllestides i altres, directament, són
irrealitzables. Aquest fet pot demostrar dos coses: la falta d’atenció que han
tingut durant tota aquesta legislatura i el poc o nul interès que han mostrat
durant aquests 4 anys per la vida municipal i dels projectes que s’han dut a
terme a Pedreguer.
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